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Kaišiadorys 

Susirinkimas įvyko 2024-09-27. 

Susirinkimo pirmininkė – Rugilė Grendaitė. 

Susirinkimo sekretorė – Eglė Grendienė. 

            Dalyvavo:  Rugilė Grendaitė (nuotoliu), Eglė Grendienė, Giedrė Pavasarytė (nuotoliu), 

Kotryna Jašauskaitė, Aivaras Jonyka, Gabrielė Mordusaitė, Urtė Valentinavičiūtė. 

DARBOTVARKĖ: 
1. JRT kalendoriaus pristatymas ir darbų planavimas ateityje. 
2. Diskusija dėl JRT komunikacijos. Vizualų idėjų pristatymas. 
3. Artimiausi darbai (susitikimas su jaunimo organizacijomis, įstaigomis). 
1. SVARSTYTA. JRT kalendoriaus pristatymas ir darbų planavimas ateityje. 
Aptarta pilietiškumo anketos užpildymas mokyklose. Tikslas - kaip padaryti pamokas 

patrauklesnes mokiniams. Kotryna Jašauskaitė pristato JRT planuoklę, kurią ji sukūrė yra google 
diske. Rugilė Grendaitė paprašo Kotrynos Jašauskaitės būti atsakinga už JRT planuoklės pildymą ir 
suplanuotų darbų sekimą. Kotryna Jašauskaitė sutinka. 

NUSPRĘSTA. Susitikti spalio 11 d. 15:45 nuotoliniu būdu ir Rugilė Grendaitė JRT nariams 
pristatys pamokos pravedimo struktūrą. Kotryna Jašauskaitė atsakinga už JRT planuoklę. 

2. SVARSTYTA. Diskusija dėl JRT komunikacijos. Vizualų idėjų pristatymas. 
Kotryna Jašauskaitė pristato jos sukurtus vizualus. Aptartos vizualo fono spalvos, grafiniai 

elementai. Rugilė Grendaitė siūlo dar patobulinti esamą vizualą. 
NUSPRĘSTA. JRT viešinimui skirtą vizualo kūrimą atidėti vėlesniam laikui. 
3. SVARSTYTA. Artimiausi darbai (susitikimas su jaunimo organizacijomis, įstaigomis). 
Lapkričio 29 dieną sutarta organizuoti JRT susitikimą su jaunimo organizacijomis. Rugilė 

Grendaitė sako, kad galima prieš pasitarimą aptarti kokiais klausimais kalbėsime ir paprašyti 
organizacijas pasiruošti, kad posėdis būtų kuo produktyvesnis. Su jaunimu dirbančiomis 
organizacijomis planuojama susitikti sausio mėnesį. O gruodžio 19 dieną aptarsime pilietiškumo 
anketų rezultatus. Rugilė Grendaitė siūlo padidinti jaunimo reikalų tarybą iki 8 narių. Kotryna 
Jašauskaitė argumentuoja, kad kuo daugiau žmonių, tuo daugiau darbų galima bus padaryti. Giedrė 
Pavasarytė sako, kad bus daugiau minčių ir idėjų, aktyvinsime veiklą. Rugilė Grendaitė pastebi, kad 
galėsime atstovauti didesniam jaunimo ratui. 

Vienbalsiai balsuojama už JRT narių skaičiaus padidinimą iki 8.  
NUSPRĘSTA.  Lapkričio 29 dieną organizuoti JRT susitikimą su jaunimo organizacijomis. 

JRT narių skaičių padidinti iki 8 narių.  
 

 
 
Susirinkimo pirmininkė    Rugilė Grendaitė 

 

Susirinkimo sekretorė    Eglė Grendienė 


